
 

 

 

 
 

 
Boxtel, 12 februari 2019 

 
Betreft: Schriftelijke vragen De Kleine Aarde   

 
 

Geacht College, 
 

Op 19 april 2016 heeft de gemeenteraad ingestemd met het plan voor 

De Kleine Aarde ingediend door een aantal organisaties onder de naam 

‘Het Collectief’. Inmiddels zijn we bijna 3 (!) jaar verder zonder dat er 
sprake is van een contract tussen de gemeente Boxtel en Het Collectief.  

Wel zijn er wat kleinschalige activiteiten, zou de Hoeve verkocht aan 

Sint Joseph en begint de horeca activiteiten te ontwikkelen. Tevens is aan 

de Stichting De Kleine Aarde zowel een overheidssubsidie als een bijdrage 
uit het legaat van Cooth toegezegd.  

Wat ons opvalt, is dat er veel activiteiten zijn en plannen gemaakt worden 

die heel ver afstaan van het plan waar de raad in meerderheid voor 
gekozen heeft. Los van de financiële nalatigheid van Het Collectief stoort 

ons dat mateloos en wordt het voor ons steeds moeilijker om dit aan onze 
inwoners uit te leggen. 

 
Het bovenstaande, de organisatie (of beter gezegd, het gebrek hieraan) 

van De Kleine Aarde en de passieve houding van u, roepen een aantal 

vragen op.  
 

 
1. Waarom is er nog geen contract tussen de gemeente Boxtel en 

Het Collectief? 
2. Hoe lang accepteert u nog dat Het Collectief een loopje met u 

neemt en uw invloed en regie op wat er daar gebeurt, weg is? 
3. De gemeenteraad heeft in het verleden vastgelegd dat gelden uit 

het legaat van Cooth alleen verstrekt kunnen worden als er geen 
overheidsfinanciering mogelijk is. Hoe rijmt u dit met het feit dat 

Stichting De Kleine Aarde zowel een overheidssubsidie heeft 
ontvangen als ook forse bijdrage ( € 300.000,-) uit het 

Legaat van Cooth? 
4. Momenteel vinden diverse horeca-activiteiten plaats. Op basis 

van welke vergunning zijn die toegestaan? Kunt u ons een 

exemplaar van de vergunning verstrekken? 



 

 

5. Is de Hoeve reeds verkocht aan Sint Joseph? Zo nee, waarom is 

dit nog niet het geval? 
6. Is u bekend dat er op de parkeerplaats bij De Kleine Aarde 

veelvuldig drugs gedeald wordt? En wat gaat u hiertegen 
ondernemen? 

7. Hoe ziet u de toekomst van de Voedseltuin bij De Kleine Aarde? 
Kan deze blijven bestaan of moet deze op termijn naar een 

andere locatie toe? 
8. Is de grond voor de appartementen aan Sint Joseph intussen 

verkocht, is het geld ook ontvangen en wanneer komt het 
bestemmingsplan voor deze ontwikkeling in de inspraak? 

9. In het verleden is sprake geweest van een 

biovergistingsinstallatie op De Kleine Aarde. Is hier nog steeds 
sprake van? Bent u voornemens om hier een vergunning voor te 

verlenen? 
10. Klopt het dat de projectleider René van der Aa inmiddels geen 

projectleider meer is? Wat is de reden van zijn vertrek en is er al 
een opvolger? Wie wordt voor de buurt het aanspreekpunt? 

11. Op 8 februari 2019 ontvingen we bericht dat de de invordering 
inzake achterstallige huuropbrengst uitgegaan is. Op welke 

datum is deze invordering uitgegaan, welk bedrag betreft het en 
is het geld al ontvangen? 

 

Door te weinig actieve communicatie vanuit het College richting de raad 

en omgeving blijft er een waas hangen over dit dossier, waarbij het 
College dit prima lijkt te vinden en dat stoort ons. We hopen dat er iets 

meer duidelijkheid komt na beantwoording van deze vragen, waarbij de 

"broedende kip" niet in de antwoorden voorkomt. 

 

 
Hoogachtend, 

Fractie BALANS 

 
Mariëlle van Alphen 

Rianne van Esch (woordvoerder) 
Gerlof Roubos  

Kim van de Sande  
Wim van der Zanden 


